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Dr. Thana Abd El Rahim El Kady 

Name: Thana Abd El Rahim El Kady 

Academic Rank: Lecturer. 

Ph. D Title: The Supernatural Element in the Poetry od S. T. Coleridge. PhD 

Awarding University, Graduation year: Assiut University, 1987 

Specialization: English Literature (English Poetry) 

Contact information: (Mobile 0123818707) 

 

Courses taught 
1) Introduction to English Poetry 

2) Elizabethian & Metaphysical Poetry 

3) New classical & Romantic Poetry 

4) Victorian & Modern Poetry 

5) Culture 

6) Methods of Research 

7) Applied criticism 

8) History of language 

9) Essay 

10) Translation English / Arabic 

11) Comprehension and Composition 

 

Research Interests:    
1) Poetry 

2) Criticism 

 
Representative Research:  

 

(1) The Conception of Organic Unity in the writings of T.S.Eliot. South Valley 

University, 2000. 

 

 (2) The Feminist Potential in Modern Poetry, with a Special Reference to Hilda 

Doolittle and Gwendolyn Brooks. Mansura University, 2001. 

  

(3) Modernism in the American Poetry of the Early Decades of the Twentieth 

Century As A Revolt Against Romanticism. Mansura University, 2002. 

 

(4) The Influence of Classics on Al Hakim's Literary Development with Special 

Reference to Sophocles Oedepius Rex and Ovid's The Metamophoses of 

Pygmalion Acomparative Study. A research in the International conference in 

South Valley University, 2002. 

 

(5) Byron's Conception of Literary Satire with Reference to its Roots and Origins. 

Mansura University, 2003.  



 سيرة ذاتية

 د. ثناء عبد الرحيم محمد القاضي 

 

 قسم اللغة الإنجليزية

 

 الاسم ، د. ثناء عبد الرحيم محمد القاضي

 ) مدرس ( :الدرجة الأكاديمية 

 لطبيعة في شعر صموئيل تايلور کولردجعنوان رسالة الدكتوراه : عنصر ما وراء ا

 م۱۹۸۷الجامعة المانحة للدكتوراه وسنة المنح : جامعة أسيوط 

 والدقيق : أدب إنجليزي ) شعر إنجليزي(  التخصص العام

  Dr. thanaa elkahoo Comبريد إلكتروني:   ۰۱۲۳۸۱۸۷۰۷معلومات الاتصال موبيل : 

 

 :وطالبات الجامعة د الرحيم محمد القاضي في خدمة طلبةأهم الأدوار التي قامت بها د. ثناء عب

  م وهو النشاط الطلابي الثقافي ۱۹۸۱ساعدت في تأسيس وريادة النادي الإنجليزي منذ تكوينه عام

 .الإنجليزية بكلية الآداب بسوهاج المميز لقسم اللغة

 بمساعدة طلاب الكلية عضو مؤسس وفعال في جمعية خدمة الطلاب بكلية الآداب والتي تقوم. 

 ات للطلاب بطريقة الجهود الذاتيةتقدم كافة المساعد. 

 والمستلزمات لطلاب الجامعة  المشاركة في العديد من المعارض الخيرية التي تقوم بتقديم الملابس

 .اجتي تقام سنويا في الجامعة بسوهال بأسعار رمزية مثل جمعية الإمام الغزالي الخيرية

 شطة الأسر والثقافية وأن الاحتفاليات الجامعية والندوات العلميةبصورة فعالة ودائمة في كل  تشارك

 .الطلابية بكلية الآداب

 اللغة الإنجليزية بالكلية مينار العلمي بقسمت أسبوعية محددة للمشاركة في الستقوم بتخصيص ساعا. 

 مشاكلهم ومحاولة حلها بلات الطلابية لمناقشةوكذلك تقوم بتحديد ساعات أسبوعية مكتبية للمقا. 


